



景嶺書院

二零一四至二零一五年度家長通告第廿七號

School Notice 27

本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

7 July 2015

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 暑期注意事項

謹將暑假期中各重要事項詳列如下，請督促 貴子弟依時進行為盼。

(A) Important dates in summer

Here are the important activities to observe in summer.

日期 Date	事項 Event
16/7(四)-31/8(一) 16/7(Thu)-31/8(Mon)	暑假共 47 天。 Summer holidays (47 days)
7/7(二)-17/7(五) (升中二至升中六) 7/7(Tue)-17/7(Fri) (S2 to S6)	將「課本訂購表」投入校務處外的收集箱。 To submit textbook order form in the collection box placed outside school office.
10/7(五) 10/7(Fri)	各留級生須於是日下午 4:00 前，將經家長簽署之 14-15 年度成績表影印本交到校務處，否則作自動退學論。 Repeaters should return the signed photocopied report card (14-15) by 4:00pm, places will not be reserved thereafter.
14/8(五) 14/8(Fri)	已訂購課本的中二至中六同學於上午 9:00 至下午 4:00，帶備學生證，現金或支票到 105 室取課本。 S2 to S6 students have to collect ordered textbooks in Room 105 between 9:00am and 4:00pm. Please bring along student ID card, cash or cheque as required.
1/9(二) 1/9(Tue)	上午 8:55，各同學依照編定班別齊集課室點名，參加開學禮，向班主任繳交暑期功課及經家長簽署之 14-15 年度成績表。是日約於上午十一時放學。 Students assemble in class assigned, attend the opening ceremony, hand in the summer holiday assignments and the signed report card (14-15) to the class teacher. School ends at 11:00am.

(注意：學生於暑假期間回校仍須穿著整齊校服。)

(School uniform is required if students return to school during holidays.)

(乙) 學生違規行為紀錄

學生違規行為不會在成績表內顯示，有關紀錄將以附頁形式列出，與成績表一併發給家長。但遇有屢教不善、屢勸不改之學生，本校訓導委員會將召開特別會議，以決定是否將該生違規紀錄顯示在成績表內，以儆效尤。

如該生全學期並無犯事紀錄，於學期結束時可獲「全學期無違規紀錄」通知書，尚希垂注。

(B) Demerit records

Demerit records will not be shown on report cards but as an attachment. However, if persistent misdemeanours are found, the discipline section will conduct meetings to decide if such records should be shown in the student's report card.

Students who do not have any demerits will receive a NIL record slip.

(丙) 中學文憑試預備試(升中六同學適用)

本校將於 8 月 3 日(星期一)至 7 日(星期五)及 8 月 17 日(星期一)至 21 日(星期五)安排中學文憑考試預備試予升中六同學。懇請 台端督促 貴子弟勤加溫習，以考取更佳成績。

有關考試注意事項如下：

1. 學生如因病告假，須於回校首日向學校提交缺席當日之醫生證明書(中、西醫均可)及家長信，方可補考。
2. 如遇緊急事故(如熱帶氣旋或暴雨警告等)以致學校必須停課，首星期之考試科目將延至 8 月 10 日(星期一)，次星期之考試科目將延至 8 月 24 日(星期一)，按原定時間舉行；
3. 考試地點為禮堂；
4. 考試時間表詳見附件一。

(C) DSE Preparatory Examination(For S6 students-to-be only)

In order to help students prepare for HKDSE, a preparatory exam will be conducted between August 3 (Monday) and August 7 (Friday) and between August 17 (Monday) and August 21 (Friday). Exam particulars are as follows :

1. Students who fall ill and cannot attend an exam must return with a doctor's note for the day of absence and a parent's letter on the following school day to qualify for make-up exam.
2. In case of school closure (e.g. typhoon, heavy rainstorms), the exam missed in the first week and the second week will be conducted on August 10 and August 24 respectively.
3. Exams will take place in school hall.
4. Please see appendix 1 for the exam timetable.

(丁) 「千日耕耘；萬分收穫」境外交流團儲蓄計劃 (中一至中四級適用)

為了灌輸學生規劃人生的基本觀念，養成良好的儲蓄習慣，並循序漸進地於生活中實踐，本校鼓勵學生在中一入學時每日儲蓄三元零用錢，作高中大型境外交流之用。希望透過大型課外學習計劃，加深學生對國家的認識和歸屬感，亦達致本校弘揚中華傳統文化的辦學宗旨。同時豐富他們不同的學習經歷，擴闊視野。

該計劃經校務委員會、全體教師及家教會同意下，由 2013-2014 年度開始中五全級學生於復活節假期作境外交流活動。

(D) Three dollars a day to pave my way (For S1 to S4 students only)

Beginning 2013, S1 students were expected to save up at least HK\$3 every day for their off campus education needs in senior level. In line with fostering Chinese culture, a sense of belonging for our school and the society will be cultivated when students join in our programmes. Such activities will broaden their horizons. Please monitor your child's progress.

With the consent of our school affairs committee members, teachers, and PTA, when they are at S5, all students beginning 2013-2014 will be having the cultural exchange activity during the Easter holidays.

按照計劃進行，學生於本年八月底應累積至以下金額：

By the end of August, students should have saved the amounts as follows:

級 別 Level	儲 蓄 款 項 Saving amounts
中一 S1	\$1095.00
中二 S2	\$2190.00
中三 S3	\$2190.00
中四 S4	\$2920.00

*按照該年度計劃，中三至中四級學生每日儲蓄\$2。

According to the scheme, S3 to S4 students have to save \$2 per day.

每屆中五同學於出發前(即該年二月底)，應已儲蓄\$3160元作交流之用。今屆中四學生將於下年度三月參加境外交流活動，學生須於2015年9月下旬繳交第一期交流活動的費用\$3000。

All students are expected to have \$3160 for the activity by the end of February when they are in S5. S4 students will be having the cultural exchange activity in March next year. Students have to pay the first installment (\$3000) in late September 2015.

此致
貴家長

Thank you.

Sincerely,



Anson Yang, Ph.D.
Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一五年七月七日

KING LING COLLEGE
2015 – 2016
S6 First Examination (Timetable)

3/8/15(M)	4/8/15(T)	5/8/15(W)	6/8/15(Th)	7/8/15(F)
Ch. Lang. 3 8:15 – 9:45	Lib. Stud. 1 8:15 – 10:15	Geog. 1 8:15 – 9:45 Hist. 1 8:15 – 10:00	Math. 1 8:15 – 10:30	Ch. Lang. 1 8:15 – 9:30
Chem. 10:15 – 11:45	Lib. Stud. 2 10:45 – 12:00	Geog. 2 10:30 – 11:45 Hist. 2 10:30 – 12:00	Math. 2 11:00 – 12:15	Econ. 10:00 – 12:00

17/8/15(M)	18/8/15(T)	19/8/15(W)	20/8/15(Th)	21/8/15(F)
Eng. 2 8:15 – 10:15	BAFS 1 8:15 – 9:30	Ch. Hist. 8:15 – 10:15 T&L 1 8:15 – 9:45 ICT 1 8:15 – 10:15	Eng. 1 8:15 – 9:45	M1/M2 8:15 – 10:45 Ch. Lit. 8:15 – 10:15
Phy. 10:45 – 1:15	BAFS 2A 10:00 – 12:00	T&L 2 10:45 – 11:45 ICT 2 10:45 – 12:15	Bio. 10:15 – 12:45	

Exam venue: Hall